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Til  Skatteminister Karsten Lauritzen og folketinget. 

Mener ministeren at loven vedr.renteudgift/fradrag til realkreditinstitut er fair og ok ??? 

For sagen er den at jeg købte et hus i 2010 og gav min kone halvdelen i bryllupsgave,så hun er ejer af 

 halvdelen af huset. 

Det lån vi optog i forbindelse med købet hæfter vi solidarisk for.Hun har så siden dag et misligtholdt sin 

aftale med realkredit dk og aldrig betalt af på sin del.  Alle udgifter er gennem årerne afholdt af 

mig,herunder samtlige renter. Vi blev skilt i 2014 og lige siden har SKAT overført halvdelen af mit 

rentefradrag til hende med den begrundelse at det står i loven. Hvis det er korrekt  finder jeg  det 

yderst bekrymrende og kritisabel at personer som misligholder deres lån kan bliver forgyldt på denne 

måde via lovgivningen, ja jeg føler mig faktisk berøvet og hensat til en bananrepublik, og ikke et 

moderne retssamfund anno 2016. 

Håber virkelig  De kan afkræfte at loven er som SKAT har oplyst til mig. 

 

Med Venlig Hilsen 

Birger Kristensen 
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